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Sammanträdesdatum

Plats och tid

Beslutande

2008-10-23

Kommunhusets tingssal, torsdagen den 23 oktober 2008
k1.18.3 0-23.00

Enligt bifogad lista

Övriga deltagande

	

Kommunchef Joakim Malmdal
Kommunsekreterare Kerstin Petersson
Anders Svalin, Regionförbundet Kalmar, kl 18.30-19.30, § 152
Olle Zellman, SKB, kl 18.30-19.30, § 152
Rolf Persson, Oskarshamns kommun, kl 18.30-19.30, § 152
Utvecklingsledare Anna Skedebäck, kl 19.30-20.10, § 153

Utses att justera

	

Kjell Front och Egon Eriksson

Justeringens plats och tid

	

Kommunhuset onsdagen den 29 oktober 2008 kl 15.00

ANSLAG/BEVIS

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Nämnd I styrelse

	

Kommunfullmäktige

Sammanträdesdatum

Datum för
anslags uppsättande

Förvaringsplats

tör protokollet

Underskrift

2008-10-23

2008-10-30
Datum för

	

200$-11-21anslags nedtagande

Underskrifter Sekreterare

Ordförande

Justerande

Kommunhuset, Högsby

Paragrafer

	

148-186

Kjell ront	 `gon Eriksson

Utdragsbestyrkande
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Justerandes sign

Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 148

	

DNR: KF/2008.35

Fastställande av dagordning

Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson föreslår att punkten
"Avsägelse från politiska uppdrag, Patrik Köhler" läggs till på dagordningen
som punkt nr 23.

Kommunfullmäktiges beslut

Avsägelse från politiska uppdrag, Patrik Köhler läggs till som punkt nr 23
på dagordningen.

Utdragsbestyrkande
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 149 DNR:KF/ 2008.190
DNR:KF/ 2008.192
DNR: KF/2008.195

Sammanräkning från länsstyrelsen

Länsstyrelsen i Kalmar län meddelar i protokoll 2008-10-08 och 2008-10-09
att nya ledamöter och ersättare har utsetts i Högsby kommunfullmäktige.

Avgången ledamot Brigitte Kiihne (fp).
Ny ledamot: Evald Pettersson (fp).
Ny ersättare: Olov Ryner (fp).

Avgången ledamot Elisabeth Hultqvist (ä
Ny ledamot: Karin Furuskog (s).
Ny ersättare:: Micael Green (s).

Avgången ledamot Amira Duke (s).
Ny ledamot: Sven-Bertil Ohlsson (s).
Ny ersättare: Jan-Erik Ekh (s).

Kommunfullmäktiges beslut

Redovisningen läggs till handlingarna.
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 150

	

DNR: KFI2008.33

Fråga om sammanträde blivit i laga ordning kungjort

Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella anslagstavla,
annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga kallelser till
samtliga ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit kallelsen för
kännedom.

Kommunfullmäktiges beslut

Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkande
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Kommunfullmäktige 2008-10-23

KF § 151 DNR: KF/2008.34

Allmänhetens frågestund

Inga frågor ställs.

Justerandes sign

	

I

	

Utdragsbestyrkandc
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 152

	

DNR: KF/2008.248

Information om slutförvar av använt kärnbränsle

Anders Svalin, Regionförbundet Kalmar, Olle Zellman, SKB och Rolf
Persson, Oskarshamns kommun redovisar en konsekvensbeskrivning om
slutförvaringen av använt kärnbränsle hamnar i Oskarshamn.

En eventuell etablering innebär ett stärkt näringsliv i regionen i form av nya
arbetstillfällen. Det får även effekter på turism, samhällsservice, transporter
med mera.

I anslutning till slutförvaret skall en kapselfabrik och en
inkapslingsanläggning uppföras. Inkapslingsanläggningen kommer att vara
belägen på Simpevarpshalvön i Oskarshamn. Kapselfabriken kommer
sannolikt att lokaliseras till regionen.

I början av nästa sommar kommer beskedet om det blir Oskarshamn eller
Östhammar som får slutförvaret. Byggnationen kan tidigast påbörjas 2013.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkande
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 153

	

DNR: UU2008.11

Kvalitetsredovisning för Högsby kommuns skolor 2007

Utvecklingsledare Anna Skedebäck har i vår arbetat med ett
utvecklingsprojekt i samverkan med Myndigheten för skolutveckling
gällande elever i behov av särskilt stöd. Kvalitetsredovisningen har
sammanställts av Ulla-Lena Lönn.
Utbildningsutskottet har diskuterat kvalitetsredovisningen. Ett problem är att
uppgifterna är något inaktuella. För de flesta brister som redovisas har det
redan påbörjats åtgärder. Det är dock viktigt att resultaten redovisas för
kommunfullmäktige.

Utbildningsutskottets beslutade att utvecklingsledaren bereds tillfälle att
redovisa den pågående kvalitetsredovisningen under hösten. Därmed blir
uppgifterna mer aktuella. Samtidigt kan man relatera till den förra
kvalitetsredovisningen, för att se de långsiktiga utvecklingstrenderna.

Kommunstyrelsen beslutade vid sitt sammanträde 2008-06-19, § 127, att
utvecidingsledaren bereds möjlighet att redovisa kvalitetsredovisningen för
kommunfullmäktige.

Utvecklingsledare Anna Skedebäck redovisar utvecklingsarbetet som pågår
idag och bygger på kvalitetsredovisningen för Högsby kommuns skolor från
2007. En föräldraenkät har genomförts i förskolorna. Kommunen har
jämförts med andra kommuner med mindre än 12500 invånare. Kostnaderna
avseende kommunens förskolor är jämförelsevis låga och kvaliteten är bra.

För grundskolan har kostnaden per elev minskat sedan 2005. Lärartjänster
per 100 elever är jämfört med andra kommuner färre. Skriftliga omdömen
för eleverna i åk 1-3 kommer att införas i enlighet med regeringens beslut.
Av föräldraenkät i åk 7-9 framgår att eleverna trivs i skolan i stort sett.
Däremot upplevs att det saknas arbetsro och är stökigt. En av anledningarna
kan vara neddragning av personal och större klasser.

1 gymnasieskolan är andelen av eleverna som fullföljer utbildningen bra.
Snittbetygen är något lägre än övriga kommuner. En hög andel behöriga
som söker vidare utbildning till universitet och högskolor.

Kommunfullmäktiges beslut

Redovisningen läggs till handlingarna.

Ajournering

Sammanträdet ajourneras 5 minuter kl 20.15-20.20.

Utdragsbestyrkande
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 154

	

DNR:KU/2008113

Redovisning av delårsbokslut

Kommunchefen föredrog delårsbokslutet. Resultatet per åtta månader visar
på - 5,8 mkr. Helårsprognosen visar på -6,0 mkr. Verksamheterna
prognostiserar ett överskridande om 1,7 mkr, där sociala utskottet står för -
5,0 mkr och tekniska utskottet för -0,7 mkr. Kommunledningsutskottet
redovisar en positiv budgetavvikelse om 2,3 mkr och utbildningsutskottet
1,6 mkr. Finansverksamheten prognostiserar ett överskridande om 5,0 mkr,
där löneökningar står för 2,5 mkr och minskade skatteintäkter och
statsbidrag står för 2,5 mkr i budgetavvikelse. Investeringsutgifterna följer i
stort fastlagd budget.

Sedan det blev känt att kommunen skulle riskera ett negativt resultat för
verksamhetsåret 2008 har kommunstyrelsen beslutat om ett flertal åtgärder
för komma till rätta med ekonomin.

Vid Kommunstyrelsens möte den 12 februari fick chefsgruppen i uppdrag
att i samråd med utskotten ta fram förslag på åtgärder motsvarande minst 6
mkr för att på så sätt uppnå ett positivt resultat för verksamhetsåret 2008.

Även vid Kommunstyrelsen sammanträde den 16 april påtalades att den
ekonomiska situationen jämte åtgärder skulle tas upp vid utskottens
sammanträden den 21 och 22 april.

Den 3 juni aktualiserades kommunstyrelsen återigen chefsgruppens uppdrag
att redovisa åtgärder för att komma tillrätta med det prognostiserade
negativa resultatet som då uppskattades av kommunchefen till 3,8 mkr för
2008.

Vid Kommunstyrelsens sammanträde den 19 juni redovisade
kommunchefen ett prognostiserat underskott med -4,9 mkr och
kommunstyrelsen beslutade enligt chefgruppens förslag om

• Återbesättningsprövning av samtliga tjänster
• Återhållsamhet i investeringsbudgeten
• Allmän återhållsamhet drift
• Minskade kostnader för IT-verksamheten
• Minskade kostnader för kollektivtrafik

Dessa åtgärder beräknades ge ca 1-2 mkr.

Utöver detta fick kommunchefen, tillsammans med verksamhetscheferna i
uppdrag att

• Utreda andra åtgärder än frysning av kompetensutvecklingspengarna
• Genomföra en granskning av IFO-verksamheten snarast.
• Genomföra ytterligare översyn av lokalkostnaderna

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkande
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 154

	

DNR:KU/2008113

• Genomföra en översyn och jämförelse med liknande kommuner inom den
tekniska verksamheten gällande entreprenader och köp av tjänster.

• Intensifiera arbetet med samverkanslösningar.
• Kompetensutveckla kommunens personal inom kommunala policies och

styrdokument samt i tillämpliga fall öka samarbetet med och kunskapen om
det lokala näringslivet.

Vid Kommunstyrelsen sammanträde 2008-09-19 beslutades att ge
kommunchefen i uppdrag att verkställa inköpsstopp och att samtidigt
hantera det praktiska upplägget. Dessutom ställde sig kommunstyrelsen
bakom kommunchefens förslag till åtgärder för att förbättra den interna
kontrollen inom Högsby kommun. Slutligen skall ett informationsarbete
påbörjas som ska leda till att förståelsen för en god budgetdisciplin ökar
bland personal.

Kommunstyrelsen föreslår
Kommunfullmäktige att godkänna delårsrapporten per 2008-08-30.

Kommunchef Joakim Malmdal redovisar delårsrapporten. Han hänvisar till
revisorernas granskningsrapport av delårsbokslutet och den befogade kritik
som där framförs.

Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag

Delårsrapporten per 2008-08-30 godkännes.

Justerandes sign

	

I

	

Utdragsbestvrkande
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2008-10-23

DNR:KF/2008/37

HÖGSBY KOMMUN

Kommunfullmäktige

KF § 155

Budget 2009-2011

Sveriges kommuner och landsting har reviderat skatteunderlagsprognoserna.
Siffrorna nedan utgår ifrån cirkulär 08:70. Innebörden för Högsby kommuns
prognostiserade skatteintäkter och statsbidrag jämfört med den av KF
fastställda budgeten för 2009-2011 är följande:

År Minskade skatteintäkter och
statsbidrag

Sänkta
arbetsgivaravgifter

Total resultateffekt

2008 -600 tkr -600 tkr
2009 -2 100 tkr 1 500 tkr -600 tkr
2010 -Q 600 tkr 1 600 tkr -3 000 tkr
2011 -5 200 tkr 1 600 tkr -3 600 tkr

2012 -2 800 tkr 1 700 tkr -1 100 tkr
2013 -2 800 tkr 1 700 tkr -I 100 tkr

Utifrån den av KF beslutade resultatbudgeten för 2009 till 2013 får vi följande förändrade
resultatnivåer

År Resultat enligt
KF's beslut i juni

Resultat efter reviderade
skatteunderlags prognoser

Återställande av balanskrav
utifrån prognos 2008 (-6
mkr)2008

2009 2 000 tkr 1 400 tkr -16 800 tkr

2010 7 600 tkr 4 600 tkr -12 200 tkr

2011 6 200 tkr 2 600 tkr -9 600 tkr

2012 6 400 tkr 5 300 tkr -4 300 tkr

2013 ,

	

6 700 tkr 5 600 tkr 1 300 tkr

Som visas ovan innebär de nya skatteunderlagsprognoserna samt effekterna
av budgetpropositionen att kommunens resultaträkning försämras med 600
tkr 2009, 3 mkr 2010, 3,6 mkr 2011 samt 1,1 mkr 2012 och 2013. Innebörden
av detta är också att återställandet av balanskravet kommer inte att kunna ske
förrän verksamhetsåret 2013. Det finns två alternativa vägar att gå. Antingen
försämrar kommunfullmäktige resultatnivåerna under planperioden enligt
ovan, eller får tjänstemannaorganisationen i uppdrag att ta fram förslag på
åtgärder för att bibehålla de resultatnivåer som KF beslutade om i juni 2008
avseende åren 2009-2013.

Förändringar i budgetförutsättningarna 2009-2011 sedan av KF beslutad
budget i juni 2008 (mkr)

Inom sociala utskottet samt tekniska utskottet har ytterligare obalanser för att
nå budgetram uppstått. Arbete pågår med att konsekvensbeskriva desamma.

2009

	

2010 2011

Socialt utskott -2,6

	

-3,4 -3,4
Utbildningsutskott 0

	

0 0
Kommunledningsutskott 0

	

0 0
Tekniskt utskott -1,2

	

-1,2 -1,2
Totalt -3,8

	

-4,6 -4,6

Justerandes sign

	

Utdragsbcstyrkande
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2008-10-23

KF § 155

	

DNR:KF/2008/37

Kommunfullmäktiges beslut

Redovisningen läggs till handlingarna.

Justerandes sign r,r

	

I

	

Utdragsbestyrkande
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 156

	

DNR:KF/2008/187

Delårsrapport Högsby Bostads AB 2008-01-01--04-30

Högsby Bostads AB har överlämnat delårsrapport för perioden 2008-01-
01--2008-04-30. Sammanfattningsvis kan konstateras att resultatet för
perioden januari -- april är bättre än förväntat och det är sannolikt att
resultatet även på årsbasis kommer att bli något bättre eller i nivå med
förväntningar. Nettoomsättningen är 155 kkr högre i år jämfört med 2007.
Periodens resultat uppgår till - 62 kkr.

Kommunledningsutskottets förslag

Högsby Bostads AB:s delårsrapport godkännes och överlämnas till
kommunfullmäktige för kännedom.

Kommunstyrelsens beslut

Högsby Bostads AB:s delårsrapport godkännes och lägges till handlingarna
och överlämnas till kommunfullmäktige för kännedom.

Kommunfullmäktiges beslut

Högsby Bostads AB:s delårsrapport godkännes och lägges till handlingarna.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkande
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DNR:KF/2007/194

Taxa för avfalllrenhållning 2009

Tekniska förvaltningen har tagit fram förslag till taxor för 2009 gällande VA
med en kostnadstäckning på 98 %, avfall och tömning av enskilda avlopp
med 100 % kostnadstäckning.

Kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar enligt Tekniska utskottets förslag

Yrkande

Gunilla Schollin-Borg (rap) yrkar på återremiss av avfallstaxan avseende det
osorterade industriavfallet, då det inte står angivet vilka kvantiteter som
avses.

Kominunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på
återremissyrkandet och kommunstyrelsens förslag och finner att avfallstaxan
ska återremitteras.

Kommunfullmäktiges beslut

Avfallstaxan återremitteras avseende det osorterade industriavfallet för
komplettering med kvantiteter.

VA-taxan och taxan för tömning av enskilda avlopp för 2009 antas i enlighet
med tekniska utskottets förslag.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkandc



Förslag till Va-taxa med 98 % kostnadstäckning
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Typ Fast avgift Rörlig avgift Taxeintäkter Totalt
Antal Kronor Antal m3 Kronor Fasta Rörliga

Boendefastighet Grundavgift
Tillägg för yta

1 847 2 800 275 000 24,50 5 171 600 6 737 500 11 909 100

Vatten, enbart 72 1 400 6 108 11,88 100 800 72 533 173 333
Avlopp enbart
VoA utan mätare
Vatten utan mätare

3 1 400 4 200 4 200

Avlopp utan mätare 40 5 000 200 000 200 000
industritaxa t.a.rn.400 kvm 90 2 800 252 000 252 000
Industritaxa >.400 kvm 79 5 600 442 400 442 400
Hyreshus Grundavgift 123 2 800 344 400 344 400
VoA Igh utöver 1:a 600 285 171 000 171 000
VA Igh utöver 1:a 4 1140, 560 560
Lokaler
Byggtaxa förbr
Avlopp, enbart

85 285 24 225 24 225

VoA Stabyavtalet 7 2 800 2 866 2,60 19 600 7 452 27 052
Jordbruksfastighet 2 1 000 11,50 11 500 11 500
Jordbruksfastighet 2 11 221 5,75 0 64 521 64 52'1
Summa 2 954 - 296195 - 6 730 785 6 817 484 13 624 290

Upprättad 2008-03-20
Rev 2008-03-28 för kapitaltj.kost.enl. Kommunchefen
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Aden, och slamhanieringskostnad fritidsbostäder Summa 179
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Upprättad 2008-03-20
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KF § 158

	

DNR: SU/2008111

Taxa för hembesöken inom hemsjukvården

Socialförvaltningen har upprättat i skrivelse förslag ett förslag till taxa för
hembesöken och några kompletteringar av hemtjänsttaxan. Det sistnämnda
har till syfte att reglera taxan för enstaka insatser för att inte taxan skall bli
ohemul för den enskilde.

Socialutskottets beslut
Socialutskottet föreslår att kommunfullmäktige fastställer taxan för
hembesök i hemsjukvården samt kompletteringar av hemtjänsttaxan i
enlighet med framtaget förslag.

Socialutskottet föreslår att ingen faktureringsavgift tas ut för avgiften för
hembesöken eftersom ingen kontanthantering kommer att ske vid dessa .

Kommunstyrelsens förslag
Taxan för hembesök i hemsjukvården samt kompletteringar av
hemtjänsttaxan fastställs i enlighet med Socialutskottets förslag

Ingen faktureringsavgift tas ut för avgiften för hembesöken eftersom ingen
kontanthantering kommer att ske vid dessa

Taxan för hemsjukvården gäller från och med 2008-11-01

Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag

Taxan för hembesök i hemsjukvården samt kompletteringar av
hemtjänsttaxan fastställs i enlighet med Socialutskottets förslag.

Ingen faktureringsavgift tas ut för avgiften för hembesöken eftersom ingen
kontanthantering kommer att ske vid dessa.

Taxan för hemsjukvården gäller från och med 2008-11-01.

Justerandes sign
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HÖGSBY
K O M M U N

Avgifter i ordinärt boende för kommunal hälso- och sjukvård.

Vid hembesök av sjuksköterska, arbetsterapeut eller sjukgymnast 	 80 kr

Befrielse från avgift
• Personer som är bedömda som hemsjukvårdspatienter.
• Barn och ungdomar under 20 år.
• Uppsökande verksamhet, ex

1. HSL-personal som medföljer biståndshandläggare vid hembesök
för bedömning/utredning.

2. om legitimerad personal tillkalas som konsult för andra personal
kategorier

3. förebyggande insatser genom hembesök hos äldre
• Enskilda som saknar insikt i de allvarliga negativa konsekvenser av social

och /eller medicinsk karaktär som utebliven hembesöksinsats skulle kunna
medföra.

• Behandling enligt smittskyddslagen
• Avgiften kan bara tas ut en gång per dygn

Avgiften ska ingå som underlag för maxtaxan. Avgiftshandläggaren är därför den
som fattar beslut om avgiften ska tas ut.

Avgifterna gäller även personer med hemtjänst.
Avgiften faktureras patienten påföljande månad.

Högsby kommun, 579 80 Högsby. Tel vx 0491-290 00, fax 0491-204 96, bg 855-3307
kommunkontoret rr kominun.hogsby.se www.hogsby.se



HÖGSBY
K O M M U N

Övriga nya avgifter i ordinärt boende

Intyg av arbetsterapeut för bostadsanpassningsbidrag	 100 kr
När rehabpersonal hämtar hjälpmedel i hemmet 	 100 kr

Följande nya avgifter som ska ingår i maxtaxan:
Spistimer	 100 kr/mån
Tillfällig följeslagare/Inköp/Handel 	 100 la-/tillfälle
Dusch	 100 kr/tillfälle

Högsby kommun, 579 80 Högsby. `fel vx 0491-290 00, fax 0491-204 96, bg 855-3307
kommunkontoret@kommun.hogsby.se www.hogsby.se
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Medborgarförslag att nyttja skollokalerna i Långemåla till
företagshotell

Långemåla Medborgarförening lämnar i skrivelse, daterad 2007-09-23, ett
medborgarförslag att använda skollokalerna i Långemåla till företagshotell.
Detta skulle lösa önskemålen om 24-timmars service då företag söker
lokaler. Lägger man hyran på en rimlig nivå är medborgarföreningen
övertygad om att detta kommer att bli attraktivt då Långemåla precis som
Högsby kommun i sin helhet ligger mitt i länet. 1 skollokalerna finns
tillgång till varierande storlek på rum, flera toaletter, kök och bra
parkeringsmöjligheter. Läget är mycket naturskönt och är lätt att hitta då det
syns från riksväg 34. Långemåla Medborgarförening är övertygad om att
denna lösning är fördelaktig för Högsby kommun och inte minst för hela
den södra kommundelen.

Kommunfullmäktige beslutade 2007-10-18, § 190 att remittera medborgar-
förslaget till kommunstyrelsen för beredning.

Skolchef Anders Johansson skriver i svar daterat 2008-05-02, att "i årets
investeringsbudget finns avsatt medel för ombyggnad av skolans lokaler till
förskola. Detta gäller tegelbyggnaden. I budgetarbetet inför 2009 har det
uppstått tveksamheter kring ombyggnaden, varför utbildningsutskottet
föreslår att avvakta tills vidare. Vad gäller den byggnad som inrymmer
matsal, finns ett stort renoveringsbehov. Fastigheten ansågs inte möjlig för
förskoleverksamhet. Med anledning av detta är förslaget om företagshotell
inte aktuellt för närvarande. Möjligen kan iden tas upp igen när byggnadens
kommunala
användning är fastställd".

Vid kommunlednings utskottets sammanträde 2008-08-19 yrkar Marita
Björkvall bifall till medborgarförslaget.

Diana Bergeskans föreslår att en radonmätning genomförs innan beslut
fattas avseende eventuell uthyrning eller försäljning av skollokalerna.

Kommunledningsutskottets förslag
Kommunen ställer sig positiv till att den äldre skollokalen i Långemåla hyrs
ut eller avyttras, dock under förutsättning att radonmätning genomförs samt
att kommunen inte har användning för lokalerna.

En radonmätning gjordes 1997 och efter det installerades en radonbrunn.
Nya mätningar gjordes 1998. Radonhalten var då mellan 230-580 beroende
på i
vilket rum det är mätningen gjordes.

Kommunstyrelsens förslag

Justerandes sign
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Kommunen ställer sig positiv till att den äldre skollokalen i Långemåla hyrs
ut eller avyttras.

Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag

Kommunen ställer sig positiv till att den äldre skollokalen i Långemåla hyrs
ut eller avyttras.
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Medborgarförslag utfarter utmed väg 34 genom Ruda samhälle

Ett medborgarförslag är inlämnat av boende på Storgatan 41 och 43 i Ruda.
De skriver:

"Vi är två småbarnsfamiljer som bor utmed Storgatan i Ruda och vi lever
farligt. Varje dag passerar ett stort antal bilar i väldigt hög fart utanför våra
hus det passerar också många tunga fordon exempelvis timmerbilar.

Det som är vårat stora problem är bilar i hög hastighet, tunga fordon
kombinerat med våra utfarter från respektive hus som är väldigt kritiska. Vid
Storgatan 43 har vi den brantaste uppfarten längs med hela Storgatan och det
är väldigt svårt att köra upp här och försöka stanna på trottoaren innan man
kör ut på vägen. Kommer det någon på trottoaren i fel ögonblick kan
olyckan lätt vara framme. Vid Storgatan 41 måste man vid många tillfällen
backa upp då det inte finns så många möjligheter att vända. Där har redan
hänt en olycka när husets förra ägare backade in i en cyklist. Även vid
Storgatan 43 har det hänt en olycka då en besökare körde på en bil som kom
körande på Storgatan, bilen befann sig i den döda vinkeln då han blev
påkörd.

Vi måste använda våra utfarter flera gånger varje dag för att ta oss
exempelvis till och från våra jobb. På vintern är läget ännu mera allvarligt då
halka och snövallar ställer till stora problem. Även när man ska svänga in
från Storgatan till våra hus är det kritiskt då många bilar kommer i hög
hastighet och inte uppmärksammar på att man blinkar och ska svänga.

Vår önskan och ide är att man istället bygger en mindre väg på baksidan av
våra hus. Den åkermark som finns där idag ägs av kommunen men är
utarrenderad. Vägen kunde bara gå den lilla biten rakt över åkern för att
sedan komma ut på den befintliga väg som redan finns där. Ur allas
synpunkt skulle detta bli ett bra alternativ. Det skulle undvikas att det händer
en olycka och vi tror att många tycker att våran ide är bra. Eftersom vi har
de två farligaste utfarterna längs med Storgatan så vet vi vad vi pratar om.
Våra barn och vi skulle leva ett mycket säkrare liv.

Kom gärna och titta på vårat förslag."

Kommunfullmäktige beslutade 2005-11-24, § 206 att överlämna förslaget
till kommunstyrelsen för beredning.

Kommunstyrelsen beslutade 2007-08-28, § 187 att ärendet ska handläggas
av tekniska utskottet och dess förvaltning.

Tekniska utskottet behandlade ärendet vid sitt sammanträde 2008-08-21.

Justerandes sign
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Det har inkommit förslag ifrån boende i Ruda samhälle öster om
bensinmacken att bygga nya utfarter på grönområdet söder om fastigheterna
för utfart på R 34 via Vikingavägen.

Förvaltningen har med berörda fastighetsägare varit på plats och senare vid
ett flertal tillfällen dryftat utfarten med berörd fastighetsägare.

För att genomföra en vägbyggnation krävs det att detaljplanen för området
görs om.

Tekniska utskottets förslag till beslut.
Trafiksituationen på R 34 genom Ruda måste ha varit väl känd när
fastigheterna förvärvades. Förvaltningen har inga medel för att genomföra
en ombyggnation.

Kommunstyrelsens förslag
I enlighet med Tekniska utskottets förslag.

Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag

I enlighet med Tekniska utskottets förslag.

Justerandes sign

	

r
i i

	

Utdragsbestyrkande



HÖGSBY KOMMUN

	

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

	

19(45)

Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 161

	

DNR:KF/2006/387

Motion angående tillskapande av kolonilotter på kommunal mark

Kommunfullmäktigeledamoten Inger Gustavsson har inlämnat motion
daterad 2006-10-19 angående tillskapande av kolonilotter på kommunal
mark. I Foikhälsorådets verksamhetsområde ingår att höja kommun-
invånarnas livskvalite och sociala gemenskap i stort. Folkhälsorådet har
funnit, att ha tillgång till en egen kolonilott är en förhöjning av livskvaliten,
ökad social gemenskap, bildande av nätverk och ökad sysselsättning för
bland annat daglediga genom att kunna odla sina egna grönsaker etc.
Kommunen får samtidigt välskötta grönområden där vi idag inte har
möjligheter att avsätta resurser för att klippa gräset. Folkhälsorådet har
därför undersökt intresset bland kommuninvånarna för tillskapande av
kolonilotter. I denna under- sökning, i form av intresseanmälan, kom det
fram att efterfrågan och intresset var mycket stort.

I motionen yrkas att:
- Kommunen inventerar lämpliga markområden som kan avsättas för
kolonilotter i anslutning till centralorten och tillgång till vatten samt beslutar
om att ställa i ordning dessa områden.
--- Ställa upp en gemensam redskapsbod.
- Verka för att det på sikt bildas en kolonilottförening som får nyttja
kommunens anvisade markområde.

Kommunfullmäktige beslutade 2006-10-19, § 191 att överlämna motionen
till kommunstyrelsen för beredning.

Kommunledningsutskottet har 2007-01-10, § 31 beslutat att överlämna
motionen till tekniska utskottet för beredning.

Tekniska utskottets förslag
Ett möjligt område för odlingslotter kan vara på del av Odensvi 2:21 som
kommunen äger. Området är ca 6000 - 7000 m2 och ligger sydost om
Statoil, ca 30 lotter a 150- 200 m2 är möjliga att få till. Dock måste gällande
detaljplan ändras. Beroende på hur området skall utformas och användas, så
får enkelt eller normalt planförfarande användas vid planändringen. Enklare
odlingslotter kan nog göras med enkelt planförfarande. Om byggrätt skall
tillskapas måste normalt planförfarande användas.

Frågor som bör diskuteras är;
skall odlingslotterna bli kolonilotter med stugor etc.?
vilka storlekar på byggnader?
skall kommunen ha exv. två varianter på stugor som får byggas?
hur mycket vägar och parkeringar behövs?
skall förening bildas för skötsel och ansvar?
skall VA och vatten dras fram?

Justerandes sign
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Ärendet bör alltså utredas med intresserade för att få fram så mycket
uppgifter som möjligt innan man beslutar att gå vidare. Alternativ placering
skulle kunna vara i Lanhagen, men detta fina område bör sparas för något
annat mera allmännyttigt.

För tillfället finns det inga ekonomiska möjligheter att utreda ärendet.

Kommunstyrelsens beslut
Informera Folkhälsorådet om möjligheten att det bildas en förening för
kolonilotterna för de intressenter som finns.

Ärendet hänskjuts till budgetarbetet 2009.

Kommunstyrelsens förslag

1 budgeten för 2009 avsatte kommunfullmäktige inga pengar för
tillskapandet av kolonilotter i Högsby.

Motionen är därmed besvarad.

Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag

1 budgeten för 2009 avsatte kommunfullmäktige inga pengar för
tillskapandet av kolonilotter i Högsby.

Motionen är därmed besvarad.

Utdragsbestyrkande
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Motion om cykelväg från Hanåsa backe till Berga centrum

Som ett led i Högsby kornmuns förebyggande hälsovård, föreslår Sven-Erik
Karlsson (sd) och Berndt Limegård (sd) i motion daterad 2007-09-24, att en
cykelväg från Hanåsa backe till Berga centrum inom en snar framtid
anläggs.

Tekniska utskottet behandlade ärendet på sitt sammanträde 2007-10-24.

Ett förslag på tänkbar sträckning har tagits fram men Tekniska förvaltningen
har inga medel till GC-väg i budgeten för 2009.

Ärendet hänskjuts till budgetberedning inför 2010 års budget

Tekniska utskottets förslag
Tekniska förvaltningen översänder upprättat förslag till vägverket för att tas
med i den nya regionala planen för 2009

Jonas Erlandsson yrkar avslag på motionen.

Kommunstyrelsens förslag
Motionen avslås.

Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag

Motionen avslås.

Justerandes sign
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Redovisning av obesvarade motioner

2006.247 Motion angående konsekvensbeskrivning för Högsby kommun
2006.387 Motion angående tillskapande av kolonilotter på kommunal mark
2007.306 Motion om införande av vårdnadsbidrag
2007.312 Motion om cykelväg Hanåsa backe till Berga
2007.370 Motion bevara kommunväxeln på nuvarande plats
2008.36 Motion angående optionsrätt i Allgunnen/Abodaområdet
2008.49 Motion angående "Årets kvinna i Högsby kommun"
2008.105 Motion angående diplomering av Högsby som Fairtrade City"
2008.170 Motion angående hastighetsbegränsning vid kommunens
förskolor
2008.208 Motion angående lediga tomter - Högsby kommuns dolda resurs

Kommunfullmäktiges beslut

Redovisningen läggs till handlingarna.
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Redovisning av obesvarade medborgarförslag

2005.399 Medborgarförslag utfarter utmed iv 34 genom Ruda samhälle
2006.349 Medborgarförslag "Årets arbetsplats"
2007.234 Medborgarförslag angående uppsnyggning av området vid norra
infarten till Högsby
2007.323 Medborgarförslag att nyttja skollokalerna i Långemåla till
företagshotell

Kommunfullmäktiges beslut

Redovisningen godkännes.
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Redovisning av aktiviteter och satsningar med koppling till
Möjligheternas kommun

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl föreslår, att redovisningen av
rubricerade projekt sker på fullmäktiges decembersammanträde.

Kommunfullmäktiges beslut

Redovisning av aktiviteter och satsningar med koppling till Möjligheternas
kommun sker på fullmäktiges decembersammanträde.
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Besvarande av enkel fråga angående underskott i den politiska
verksamheten

Andreas Furuskog (s) ställde en enkel fråga till kommunstyrelsens
ordförande Ewa Engdahl (c) vid kommunfullmäktiges sammanträde 2008-
01-24, § 18 hur det kommer sig att den politiska verksamheten uppvisar en
negativ budgetavvikelse på 228 000 kronor år 2007.

Kornrnunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan nästa
sammanträde.

Vid dagens sammanträde besvarar kommunstyrelsens ordförande frågan.

Kostnaden för nämnds och styrelseverksamhet har ökat med 228 000 kr
mellan åren 2006 och 2007 huvudsakligen på grund av att utbetalning av
kommunstyrelsens ordförandearvode ökat samt att arvoden utbetalats till
politiska styrgrupper.

Detta enligt uppgift från ekonomikontoret.

Frågan är därmed besvarad.
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Besvarande av enkel fråga angående ombyggnation av
återvinningsstationerna

Mikael Jonnerby ställer en enkel fråga till tekniska utskottets ordförande
Patrik Köhler om återvinningsstationerna som finns i samhällena runtom i
kommunen kommer att byggas om i likhet med återvinningsstationen som
finns i Högsby.

Frågan besvaras vid nästa fullmäktigesammanträde.

Vid dagens sammanträde besvarar kommunstyrelsens ordförande frågan.

Tekniska förvaltningen har inga medel avsatta för några större ombyggnader
av återvinningsstationerna under 2009.

Det råder även viss osäkerhet kring antalet och placeringen i kommunen.
Kommunen inte äger hela denna fråga utan upplåter enbart plats till
återvinningsbolagen så att de kan bedriva insamlingen.

Ersättningen till kommunen är några få tusenlappar per år och station. För
detta skall kommunen städa och sköta snöröjningen, vilket är en ren
förlustaffär.

Frågan är därmed besvarad.
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Besvarande av enkel fråga angående uppsättande av busskurer

Mikael Jonnerby ställer en enkel fråga till tekniska utskottets ordförande
Patrik Köhler om busskurer kommer att sättas upp från Ruda och söderut.

Frågan besvaras nästa fullmäktigesammanträde.

Vid dagens sammanträde besvarar kommunstyrelsens ordförande frågan.

Förvaltningen har inga avsatta medel för uppsättande av nya busskurer från
Ruda och söderut. De busskurer som har satts upp har till största delen
finansierats genom statliga medel.

Frågan är därmed besvarad.

Utdragsbcstyrkande
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Avsägelse från politiska uppdrag, Diana Ohlsson

Ersättaren Diana Ohlsson (v) avsäger sig sitt politiska uppdrag som ledamot
i kommunfullmäktige då hon flyttat från kommunen.

Diana Ohlsson har även haft uppdrag som ledamot i valnämnden och
ledamot i valberedningen.

Kommunfullmäktiges beslut

Diana Ohlsson (v) entledigas från sitt i uppdrag som ersättare i
kommunfullmäktige, ledamot i valnämnden samt ledamot i valberedningen.

Sammanräkning begärs hos länsstyrelsen för utseende av ny ersättare i
kommunfullmäktige efter Diana Ohlsson (v).

Valberedningen får i uppdrag att lämna förslag på ny ledamot i valnämnden
och ny ledamot i valberedningen.
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Avsägelse från politiska uppdrag, Patrik Köhler

Ledamoten Patrik Köhler (m) avsäger sig sina politiska uppdrag i
kommunen enligt följande:

Kommunfullmäktige
Kommunstyrelsen
Kommunledningsutskottet
Tekniska utskottet
Högsby Energi AB

Patrik Köhler har dessutom varit ledamot i valberedningen.

Kommunfullmäktiges beslut

Patrik Köhler (m) entledigas från sina politiska uppdrag som ledamot i
kommunfullmäktige, ledamot i i kommunstyrelsen, ledamot i Högsby
Energi AB samt ledamot i valberedningen.

Ny sammanräkning begärs hos länsstyrelsen för utseende av ny ledamot och
ersättare i kommunfullmäktige.

Valberedningen får i uppdrag att lämna förslag på ny ledamot i
kommunstyrelsen, ledamot i Högsby Energi AB samt ledamot i
valberedningen.
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Medborgarförslag

Inga medborgarförslag har lämnats.
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Enkel fråga angående kommunens representationsjakt

Gunnar Hult (Ihk) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa
Engdahl och frågar hur hon kan tillåta offentlig mobbning av
kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson då han inte var inbjuden
till kommunens representationsjakt. Kommunfullmäktiges ordförande är
kommunens högsta politiska företrädare och har alltid deltagit tidigare.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att någon mobbning inte
förekommer och att representationsjakten hör ihop med det seminarium för
näringslivet som alltid anordnas i samband med jakten. Vid
planeringstillfället hade inte fullmäktiges ordförande möjlighet att delta på
grund av sjukdom. I år vände sig seminariet till företagare inom hantverk
och till kommunala tjänstemän som arbetar med kundkontakter.

Frågan är därmed besvarad.
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Enkel fråga angående sparpaket

Solweig Ekh (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl
och frågar vad som har genomförts av det sparpaket på 17 miljoner kronor
som kommunfullmäktige beslutade om 2004.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl menar att det är en god ide att
utvärdera och följa upp vad som genomförts av tidigare beslutat sparpaket.
Vi kan konstatera att två beslutade besparingar ur sparpaketet är inte
genomförda, Linneagårdens verksamhet och måltidsverksamheten.

Kommunchefen kommer att få i uppdrag att tillsammans med chefsgruppen
analysera frågan.

Frågan är därmed besvarad.
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Enkel fråga angående lokaler till Kalmar Läns Trafik AB

Solweig Ekh vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och
frågar om det stämmer att Kalmar Läns Trafik AB behöver större lokaler.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att det pågår
förhandlingar med Kalmar Läns Trafik AB om större lokaler. Ett extra
kommunstyrelsesammanträde är inplanerat den 12 november för att
fullmäktige skall kunna ta ett beslut i frågan på sitt novembersammanträde.

Frågan är därmed besvarad.

Utdragsbestyrkandc
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Enkel fråga angående lokaler till Kalmar Läns Trafik AB

Lars-Magnus Ek (c) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa
Engdahl och frågar varför det är så bråttom att ta fram ytterligare lokaler till
Kalmar Läns Trafik AB och om avsikten är att flytta Migrationsverket till
HUC:s lokaler.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att Kalmar Läns Trafik
AB har för avsikt att flytta hit 20 arbetstillfällen och de vill ha ett snabbt
besked av kommunen i lokalfrågan. Förhandlingar pågår om olika
lokaliseringsalternativ.

Frågan är därmed besvarad.
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 176

	

DNR: KF/2008.253

Enkel fråga angående kommunens resa till Kina

Jonas Erlandsson (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa
Engdahl och frågar vilka effekter som har uppnåtts i kommunen med
anledning av Kinaresan.

Frågan besvaras vid nästa sammanträde.

Justerandes sign

	

[ttdragsbestyrkandc
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 177

	

DNR: KF/2008.254

Enkel fråga angående lokaler till Migrationsverket

Magnus Gabrielsson (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa
Engdahl och frågar om Högsby Utbildningscenter ska läggas ner för att
frigöra lokaler till Migrationsverket.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att förhandlingar pågår
angående olika lösningar av lokalbehovet men att inget ännu är ldart.

Frågan är därmed besvarad.
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 178

	

DNR: KF/2008.255

Enkel fråga angående lokaler till Kalmar Läns Trafik AB och
Migrationsverket

Gunnar Hult (lhk) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa
Engdahl och frågar om inte Kalmar Läns Trafik AB kan lokaliseras till
företagshotellet i Långemåla eller att Migrationsverket flyttar dit.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahi svarar att Kalmar Läns Trafik
AB har som krav att lokalerna ska finnas vid Järnvägsstationen i Högsby.

Justerandes sign

	

I

	

I

	

Utdragsbestyrkandc
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 179

	

DNR: KF/2008.256

Enkel fråga angående tillsättande av kommunstrateg

Leif Gustavsson (m) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa
Engdahl och frågar om kommunen ska anställa en kommunstrateg.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att tillsättandet av en
kommunstrateg avvaktas då ekonomin inte tillåter någon anställning just nu.

Frågan är därmed besvarad.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkandc
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 180

	

DNR: KF/2008.257

Enkel fråga angående besök i vänorten Berga

Leif Gustavsson (m) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa
Engdahl och frågar efter en rapport och redovisning av kostnaderna från
kommunens besök i vänorten Berga. Han vill ha redovisningen på
fullmäktiges sammanträde i december.

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att f d borgmästaren i
Berga Jaume Farguell bjöd in representanter från kommunen till invigning
av det torn som uppförts i anslutning till den svenska paviljongen i Berga.

Då det inte finns några pengar i budgeten till vänortsutbyte beslutade
kommunstyrelsen att avsätta 15 000 kronor samt föreslog att
kommunfullmäktiges presidium skulle delta. Kommunfullmäktiges 2:e vice
ordförande Monika Olsberg deltog vid invigningen.

En skriftlig redovisning av kommunens deltagande kommer att lämnas vid
kommunfullmäktiges novembersammanträde.

Utdragsbestyrkande
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 181

	

DNR: KF/2008.258

Enkel fråga angående kriterierna för Årets By

Mikael Jonnerby (e) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa
Engdahl och frågar vilka kriterier som gäller för att bli utsedd till Årets By.

Frågan besvaras nästa sammanträde.
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Kommunfullmäktige

	

2008-10-23

KF § 182

	

DNR: KF/2008.259

Enkel fråga angående vattenprover

Mikael Jonnerby (c) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa
Engdahl och frågar hur ofta vattenprover tas i kommunens vattentäkter
avseende bakterier och radon samt när det senast togs något prov vid
vattentäkten i Långemåla.

Frågan besvaras nästa sammanträde.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkandc
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2008-10-23

KF' § 183

	

DNR: KF/2008.260

Enkel fråga angående motivering av duktigare elever

Mikael Jonnerby (c) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa
Engdahl och frågar hur duktigare elever motiveras.

Frågan besvaras vid nästa sammanträde.

Justerandes sign q

	

I

	

fi

	

Utdragsbestyrkande
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2008-10-23

KF § 184

	

DNR: KF/2008.246

Interpellation angående musikskolan

Andreas Furuskog (s) har lämnat en interpellation angående musikskolan.

I budgeten för 2009 är det beslutat att musikskolan ska omvandlas till en så
kallad kulturskola. Då ska enligt uppgift även dans och teater ingå i denna
skola. Det vi ställer oss frågande till är om detta kan bli verklighet och
drivas på ett professionellt sätt då budgeten för verksamheten halveras.
Undervisningen ska ske efter skoltid. Frågetecknen är många.

Ska undervisningen ske på en eller flera orter? Om det endast innefattar en
ort, kommer skjuts att erbjudas för de elever som så önskar? Vem ska hålla i
undervisningen? Ska nuvarande musiklärare sägas upp?

Som sagt, frågetecknen är många. I socialdemokraternas budgetförslag fanns
musikskolan kvar i nuvarande form. Socialdemokraterna vill därför
diskutera denna fråga, så den bästa lösningen för eleverna i Högsby
kommun tas fram.

Kommunfullmäktiges beslut

Interpellationen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.

Justerandes sign

	

Utdragsbestyrkande
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Kommunfullmäktige

KF § 185

Motion angående parboendegaranti

Sven-Erik Karlsson och Berndt Limegård, Sverigedemokraterna, har lämnat
in en motion angående parboendegaranti.

När man blir äldre kan ensamheten bli ett gissel och om man dessutom lever
med en partner ska man inte behöva skiljas åt på ålderns höst! Idag kan man
splittra förhållanden om ena parten på grund av hälsostatus tvingas till ett
vårdboende. Detta är mycket tragiskt och försämrar även hälsotillståndet för
dem som drabbas.

Därför anser Sverigedemokraterna att Högsby kommun ska införa en
parboendegaranti i handlingsplanen för äldreomsorgen.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.

2008- I 0-23

DNR: KF/2008.203

Utdragsbestyrkaude
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DNR: KF12008.213

Motion angående kapselfabrik och "torrlasthamn"

Monika Olsberg och Roland Waern, Nya Moderaterna, har lämnat in en
motion angående kapselfabrik och "torrlasthamn".

Kärnkraften har dominerat debatten sedan 1950-talet. Kalmar län är ett av
Sveriges tre kärnkraftslän, sålunda har många i vår kommun sin försörjning
från anläggningarna vid Simpevarp. När det gäller slutförvar av
kärnkraftsavfallet har man kommit så långt att två platser är lämpliga och
villiga att ta emot avfallet, Oskarshamn och Östhammar. Platsen kommer att
avgöras maj juni 2009.

I anslutning till slutförvaret skall dels en kapselfabrik (mekanisk verkstad)
och en inkapslingsanläggning uppföras. Den senaste ska vara belägen på
Simpevarpshalvön. Kapselfabriken kan vara belägen var som helst i
regionen där kommunikationer, vägar och järnvägar är utomordentliga.

Högsby kommun har ändamålsenlig industrimark. Den är väl belägen med
närhet till järnväg och landsväg mellan Hö gsby och Berga, ett område som
även passar som torrlasthamn för omlastning till container för vidare
j ärnvägstransport.

Nya Moderaterna önskar att:

Fullmäktige överlämnar motionen till kommunstyrelsen för skyndsam
beredning.

Fullmäktige avsätter en summa som täcker kostnaden för en utförlig
presentation av kapselfabrik och "torrlasthamn".

Fullmäktige inbjuder länets Riksdagsmän samt representanter för
Regionförbundet, Länsstyrelsen samt SKB till en utförlig presentation i
denna fråga.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
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